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Till Stockholmshems styrelse  
 
Begäran om en redogörelse för värderingarna av fastigheter aktuella för ombildning i 
god tid innan ombildningsärendena kommer upp i respektive styrelse 
 
Datum för inlämnande av intresseanmälningar för ombildning passerades vid årsskiftet och 
sammanlagt har enligt Stadshus AB inkommit kompletta intresseanmälningar avseende 3 556 
hyresrätter, varav 1 535 hos Stockholmshem, 1 504 hos Svenska Bostäder och 517 hos 
Familjebostäder. Värderingar av åtta fastigheter inleddes redan före årsskiftet och vi antar att 
resterande värderingar redan är inledda samtidigt som handläggningen av resultaten av de 
första värderingsuppdragen nu pågår hos Stadshus AB. De besked vi har fått är vidare att de 
första ombildningsärendena bör kunna tas upp i bolagsstyrelserna i mars.  
 
Eftersom värderingarna enligt direktiven ska ligga till grund för bolagsstyrelsernas beslut om 
erbjudande ska lämnas till berörda bostadsrättsföreningar eller inte är det av mycket stor vikt 
att respektive styrelse får information och ges möjlighet att ställa frågor om principerna för 
värderingarna och hur de går till i god tid innan styrelsemötet som ska fatta beslutet.   
Övergripande frågor som vi vill få belysta är hur olika faktorer sammanvägs i den slutliga 
bedömningen av priset och hur affärsmässigheten säkras. Delfrågor är exempelvis vilken roll 
den tekniska besiktningen spelar, vilka underlag som hämtas in för att bedöma fastighetens 
skick och hur inhämtas information om marknadsvärdet. 
 
Samma skrivelse lämnas till styrelserna i samtliga bostadsbolag samt till koncernstyrelsen 
 
Jag önskar härmed  
 
att  få en föredragning av värderingsarbetet enligt ovan med möjlighet att ställa 

frågor, innan ombildningsärendena kommer upp till beslut i Stockholmshems 
styrelse. 

 
 
 
Arvand Mirsafian (V) 
 
 
 
 
 
 
  


